
10e Algemene ledenvergadering VNJ 11-01-‘24 

Aanwezig: Joke (voorzitter), Ton (penningmeester), Tonnie, Jolanda, Franz, Sam, Ana Maria, Netty, 

Huub, Vester, Edo (met tolk), Els, Marijke, Carolien, Katja (notulen). 

Afwezig/afgemeld: Maria, Josien, Carla, Carla, Wiel, Jo C, Perrine, Louis, Roderick en Pascal 

1. In november bestaan we 10 jaar. Dit is het derde jaar dat we onszelf moeten bedruipen. Het 

Team Ecologisch Beheer heeft steeds minder kunnen doen. Het CNME is regelmatig in gesprek met 

de gemeente voor hun eigen voortbestaan. MIK mag met groepen kinderen gebruik maken van de 

tuinen en de ruimte, alleen het vervoer kan nog een obstakel zijn (stikstof) voor de gemeente. Er is 

geld ter overbrugging zodra ‘het plan’ goedgekeurd is, maar groot onderhoud is intussen wel nodig; 

het maaien van de paden, snoeien van de bomen en onderhoud van de heggen. Intussen gaan wij 

verder met het gewoon, klein onderhoud. Die stukjes zien er goed uit.  

2.    Post: de nieuwe overeenkomst is met de notulen meegestuurd 

3.    Er zijn geen vragen over de notulen van 14-11-’23. 

3. Financiën: De kascie heeft de kas gecontroleerd. Hans constateert dat er veel transacties 

plaatsvinden voor zo’n kleine vereniging. Op enkele na, zijn de meesten goed verantwoord. 

Aanbeveling: vraag aparte bonnetjes, bewaar ze zorgvuldig en lever ze zo snel mogelijk in bij het 

bestuur (als Ton er niet is). 

Financieel jaaroverzicht: er zijn enkele eenmalige posten, zoals voor de cursus Humisme en een 

film bij Lumière. Dit jaar worden er meer uitgaven verwacht (feest). Onder meer dankzij de Maas 

Clean Up hebben we meer dan €3.000 tegoed (€50 cash). Netty: Kan daarvoor geen 

gereedschap gekocht worden? Nee, dat is een post voor CNME, het is voor excursies bedoeld. 

Die waren dit jaar gratis. We kunnen er evt. onkosten mee voorschieten voor maaien en 

mulchen. Jolanda: vervelend dat we van CNME afhankelijk zijn voor het grasmaaien. Joke: we 

moeten meer druk op hen uitoefenen, het is hun verantwoordelijkheid! Ton: Als zij niets doen 

kan de situatie voor ons onwerkbaar worden, misschien moeten we dan stoppen. 

Ton: Niet iedereen heeft nog zijn lidmaatschap betaald. 

De penningmeester wordt decharge verleend voor ’22. Nagekomen bericht: de nieuwe 

kascommissie zal bestaan uit Sam en Anna Maria. 

4. Jaarverslag: Alle teksten zijn binnen, er moeten alleen nog foto’s bij geplaatst worden. Joke stelt 

voor dat de diverse groepen geen mondeling verslag leggen, zoals voorgaande jaren, maar dat 

hen wel vragen gesteld kunnen worden, als die er zijn. 

Moestuin: Franz: er is behoefte aan meer transparantie/inzicht; bij elk perceel komen bordjes. 

Joke: benieuwd hoe het gaat als niet meer iedereen zich meer met alles bezighoudt, maar de 

stukjes toegewezen worden aan 1 à 2 mensen. Hans: De gezamenlijkheid hebben we moeten 

loslaten. We krijgen zo meer eigen verantwoordelijkheid en delen meer, daar leren we veel van. 

Tonnie: We zouden vóór het werk (om 10.00u) samenkomen, maar dat gebeurt niet. Hans: Het 

seizoen moet nog beginnen. Franz: Dat moet groeien, sowieso komt er maandelijks moestuin 

overleg. Meer vrijwilligers zijn welkom. (Via Maastricht Doet?) 

Wilde plantentuin: Er is veel gras en de herkenning van wilde planten is beperkt, vroeger, met de 

heksenlijst (?) was dat minder. Sam: Het is ook goed ze te herkennen als ze nog niet in bloei zijn. 

Els: Hang een lijst op met de bloeiende planten van de maand, die hebben we! Loop door de 

tuin en zoek informatie op de website. Tonnie: Als je het zelf uitzoekt, onthoud je het beter. 

Jolanda: We kunnen ons met een groepje concentreren op de meest voorkomende wilde 

planten. Tonnie: maak een foto, zoek hem op via Obsidentify (of Picture this of Plantnet) en zet 



de naam eronder op je smartphone. Huub wil iets doen met educatieve doeleinden, 

bijvoorbeeld een werkgroep instellen. Er is (tè)veel mogelijk. 

Kruidentuin: Franz stelt voor de kruiden voor bezoekers in kaart te brengen. Vester: Dat gaat 

gebeuren. 

Wijngroep: Leuk verslag! 

Permatuin en compost: Pieter heeft een Lichtwortel meegenomen en de das heeft de 

bieslookbolletjes opgegeten. 

Educatie: Huub is aanjager en uitvoerder, hij heeft veel activiteiten ontwikkeld voor de kinderen 

die op dinsdag- en donderdagmiddag komen, zodat ze niet door de tuin rennen, zoals radijs 

kweken. Hij hoopt het dit jaar voort te zetten met MIK. Ook heeft hij veel voor Playing for 

Success gedaan. Zij komen pas weer in ’25. 

Imkerij: Huub: de bijensterfte wordt niet veroorzaakt door de Aziatische hoornaar, zoals wel 

gezegd wordt, maar doordat het vanaf augustus erg nat en te warm was, ook waaide het te 

hard. 

Daardoor zijn er geen winterbijen. Veel volken zijn achteruitgegaan of kwijt door de plotse vorst. 

We moeten opnieuw beginnen met kleine volkjes. 

6. Aantrekken nieuwe leden: Hopelijk melden zich in het voorjaar weer geïnteresseerden. Dit 

loopt via Lianne/CNME, maar het kan een idee zijn het jaarverslag naar de krant en TV-

Maastricht te sturen om aandacht te genereren. Ana Maria: We kunnen het jaarverslag met 

foto’s op de Open Dag ter inzage leggen. Kunnen we ook een link naar de VNJ laten plaatsen op 

de site van de Buurderij? 

7. Bestuursverkiezing: Franz neemt het stokje over van Joke. Jolanda bedankt haar met een leuk 

gedicht en een mand vol persoonlijke cadeaus. Ton vertelt over de beginperiode en de 

samenwerking en overhandigt (later) een cadeaubon. 

8. Activiteiten ‘24: We kunnen kiezen uit o.m. de Botanische tuin Kerkrade, Curfsgroeve Meerssen, 

Pluktuin België, praatje van Huub over bijen, van Jerom over wilde planten, enz. We zullen dit in 

de pauzes gaan bespreken omdat we er nu niet meer aan toe komen. 

9. Rondvraag: Franz: wie wil de FB-pagina verzorgen? Hoe gaan we daarmee verder? Het zou goed 

zijn om hiermee leden te werven. Ook al omdat we dan in de toekomst op zaterdag en/of 

zondag open kunnen. Carolien en Sam melden zich. 

10. Evaluatie Open Dag: ook daar komen we nu niet meer aan toe. Deze wordt verschoven tot over 

twee weken. 


